



ЦЕРКОВЬ В ЧЕСТЬ ИКОНЫ БОЖИЕЙ МАТЕРИ «ВЛАДИМИРСКАЯ»
РУССКОЙ ПРАВОСЛАВНОЙ ЦЕРКВИ ЗАГРЯНИЦЕЙ

Parish of the Vladimir Icon of the Mother of God
Russian Orthodox Church Outside of Russia

14-a Douglas Road, Rocklea, QLD 4106

www.viot.org.au

Настоятель/Rector: Иерей Александр Бородин/Priest Alexander Borodin ☎ 0447289381

✉ fralexander@viot.org.au

РАСПИСАНИЕ БОГОСЛУЖЕНИЙ НА ЯНВАРЬ И ФЕВРАЛЬ 2021

2	Субб	Бдение	18:00
3	Воск	Неделя 30-я по Пятидесятнице, пред Рождеством Христовым, святых отец. Божественная Литургия	08:00
5	Втор	Утреня	18:00
6	Сред	Навечерие Рождества Христова (Рождественский сочельник). Прмц. Евгении Римской и с нею мчч. Прота, Иакинфа и Клавдии. Царские Часы. Вечерня и Божественная Литургия св. Василия Великого. ВЕЛИКОЕ ПОВЕЧЕРИЕ И ВСЕНОЩНОЕ БДЕНИЕ С ЛИТИЕЙ	07:00 08:30 18:00
7	Чет	РОЖДЕСТВО ПО ПЛОТИ ГОСПОДА БОГА И СПАСА НАШЕГО ИИСУСА ХРИСТА. Божественная Литургия	08:00
9	Субб	Бдение	18:00
10	Воск	Неделя 31-я по Пятидесятнице, по Рождестве Христовом, Прав. Иосифа Обручника, Давида царя и Иакова, брата Господня. Божественная Литургия	08:00
14	Чет	Бдение с литией в св. Серафимовском Храме (<i>престольный праздник того прихода</i>)	18:00
15	Пят	Преставление прп. Серафима, Саровского чудотворца. Приходской праздник в Храме св. Серафима Саровского - Божественная Литургия	08:00
16	Субб	Бдение	18:00
17	Воск	Неделя 32-я по Пятидесятнице, пред Богоявлением, Предпразднство Богоявления, Собор 70-ти апостолов Божественная Литургия	08:00
18	Пон	ВСЕНОЩНОЕ БДЕНИЕ С ВЕЛИКИМ ПОВЕЧЕРИЕМ И ЛИТИЕЙ	18:00
19	Втор	СВЯТОЕ БОГОЯВЛЕНИЕ. КРЕЩЕНИЕ ГОСПОДА БОГА И СПАСА НАШЕГО ИИСУСА ХРИСТА. Божественная Литургия и Великое Освящение Воды.	08:00
23	Субб	Бдение	18:00
24	Воск	Неделя 33-я по Пятидесятнице. по Богоявлении. Прп. Феодосия Великого Божественная Литургия.	08:00
30	Субб	Бдение	18:00
31	Воск	Неделя 34-я по Пятидесятнице. Свт. Афанасия и Кирилла, архиепископов Александрийских. Божественная Литургия	08:00
5	Пят	Утреня Св. Блаженной Ксении Петербургской (<i>в нашем храме</i>)	18:00
6	Субб	Приходской праздник в Храме Св. Блаженной Ксении Петербургской (<i>5 Megan St, Tweed Heads</i>). Божественная Литургия. Всенощное Бдение с литией	07:00 (Qld) 18:00
7	Воск	35-я Неделя по Пятидесятнице. Собор Новомучеников и Исповедников Церкви Русской. Божественная Литургия.	08:00

Примечание: это расписание может быть изменено. Пожалуйста, посетите наш веб-сайт и страницы facebook для получения уведомлений. Все службы зависят от плана COVIDSafe. Оставайтесь дома если у вас симптомы простуды или гриппа.



ЦЕРКОВЬ В ЧЕСТЬ ИКОНЫ БОЖИЕЙ МАТЕРИ «ВЛАДИМИРСКАЯ»
 РУССКОЙ ПРАВОСЛАВНОЙ ЦЕРКВИ ЗАГРЯНИЦЕЙ

**Parish of the Vladimir Icon of the Mother of God
 Russian Orthodox Church Outside of Russia**

14-a Douglas Road, Rocklea, QLD 4106

www.viot.org.au

Настоятель/Rector: Иерей Александр Бородин/Priest Alexander Borodin ☎ 0447289381

✉ fralexander@viot.org.au

SCHEDULE OF SERVICES FOR JANUARY & FEBRUARY 2021

2	Sat	Vigil	18:00
3	Sun	30th Sunday after Pentecost, Sunday before the Nativity, Sunday of the Holy Fathers. Divine Liturgy.	08:00
5	Tue	Matins	18:00
6	Wed	The Eve of the Nativity. Nun-martyr Eugenia of Rome, and with her Martyrs Philip her father, Protus, Hyacinth (Jacinth), Basilla, and Claudia. Royal Hours. Vespereal Liturgy of St Basil the Great. ALL NIGHT VIGIL WITH GREAT COMPLINE AND BLESSING OF THE LOAVES	07:00 08:30 18:00
7	Thur	NATIVITY ACCORDING TO THE FLESH OF OUR GREAT LORD AND SAVIOUR JESUS CHRIST.	08:00
9	Sat	Vigil	18:00
10	Sun	31st Sunday after Pentecost. Sunday after Nativity, Righteous Joseph the Betrothed, Holy Righteous David the King, and James the Brother of the Lord. Divine Liturgy.	08:00
14	Thur	All Night Vigil with Blessing of the loaves at St Seraphim's Parish (<i>patronal feastday of that parish</i>)	18:00
15	Fri	Rest of Venerable Seraphim, wonderworker of Sarov. Divine Liturgy at St Seraphim's Parish (<i>patronal feastday of that parish</i>)	08:00
16	Sat	Vigil	18:00
17	Sun	32nd Sunday after Pentecost, Sunday before Theophany, Forefeast of Theophany, Synaxis of the 70 Apostles. Divine Liturgy	08:00
18	Mon	ALL NIGHT VIGIL WITH GREAT COMPLINE AND BLESSING OF THE LOAVES	18:00
19	Tue	THEOPHANY. BAPTISM OF OUR LORD GOD AND SAVIOUR JESUS CHRIST. Divine Liturgy followed by the Great Blessing of the Waters.	08:00
23	Sat	Vigil	18:00
24	Sun	33rd Sunday after Pentecost. Sunday after Theophany. Venerable Theodosius the Great. Divine Liturgy	08:00
30	Sat	Vigil	18:00
31	Sun	34th Sunday after Pentecost. St Athanasius the Great & St Cyril, Archbishops of Alexandria. Divine Liturgy	08:00
5	Fri	Matins for the Blessed Ksenia of St Petersburg (<i>in our parish</i>)	18:00
6	Sat	Patronal Feastday in the Parish of Blessed Ksenia of St Petersburg (5 Megan St, Tweed Heads). Divine Liturgy. Vigil with Litia	07:00 (Qld) 18:00
7	Sun	35th Sunday after Pentecost. New Martyrs and Confessors of Russian Church. Divine Liturgy.	08:00

Note: This schedule is subject to change please see our website and facebook pages for notifications. All services are subject to the COVIDSafe plan. Do not come to Church if you have have cold or flu-like symptoms.